
 
 

MESTNA OBČINA KOPER 
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Z A P I S N I K 

 
7. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 19. julija 2012 v 
sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je otvoril in vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
 
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI: 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov občinskega sveta prisotnih 30 članov, in sicer: 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Danijel Cep, Karin Felicijan Glamočić, Olga Franca, Vida Gračnar, 
Ondina Gregorich Diabatè, Igor Hrvatin, Franco Juri, Luka Juri, Sani Kamenčič, Sebastjan 
Kokl, Milojka Lahajnar Špacapan, Nataša Likar, Viktor Markežič, Tina Mojškerc, Darij 
Novinec, Ivan Pavlič, Slobodan Popovič, Kristina Radovčič, Anton Sagadin, Alberto 
Scheriani, Mario Steffè, Barbara Strmole, Alfred Štefančič, Marko Štrkalj, Majda Šuligoj, 
Valmi Ugrin, Narciso Urbanaz in Vlasta Vežnaver. 
 
 
Opravičeno odsotni so bili: Stefan Kocjančič, Patrik Peroša in Miroslav Tozon 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni direktorica občinske uprave Sabina Mozetič, predstojniki uradov 
občinske uprave, predstavniki Službe za odnose z javnostmi ter predstavniki Službe za 
občinski svet. 
 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 24 za, 0 proti) naslednji 
 

d n e v n i  r e d: 
 

1. Potrditev zapisnika 6. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 14/6-2012 
 



2. Predlog odloka o rebalansu proračuna Mestne občine Koper za leto 2012 – prva 
obravnava 
 

3. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Pokrajinski muzej Koper – prva obravnava 
 

4. Predlog pravilnika o spremembah in dopolnitvah pravilnika o višini in načinu 
določanja plač ter plačil za opravljanje funkcije oziroma sejnin funkcionarjev Mestne 
občine Koper, članov delovnih teles Občinskega sveta in župana in drugih organov 
Mestne občine Koper ter o povračilih stroškov 

 
5. Predlog pravilnika o subvencioniranju varstva otrok 

 
6. Predlog sklepa o potrditvi novelacije 2 investicijskega programa za projekt 

“Hidravlična izboljšava vodovodnega sistema na Obali” 
 

7. Predlog sklepa o potrditvi investicijskega programa za projekt “Protokolarno – 
prireditvena dvorana Sv. Frančišča Asiškega v Kopru (sanacija Sv. Frančiška) 
 

8. Predlog sklepa o potrditvi novelacije investicijskega programa Ureditev ribiškega 
pristanišča Koper 
 

9. Predlog sklepa o dopolnitvi Sklepa o letnem načrtu ravnanja s stvarnim in finančnim 
premoženjem Mestne občine Koper za leto 2012  

 
10. Predlog sklepa o oprostitvi plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za 

Univerzo na Primorskem za kompleks Servitskega samostana, na naslovu 
Santorijeva ulica št. 9 

 
11. Predlog sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

 
12. Predlog sklepa o vzpostavitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena. 

 
13. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

 
14. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 

 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 6. SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE KOPER  
Z DNE 14/6-2012 

 
Predlog zapisnika so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
 
Občinski svet JE POTRDIL (27 prisotnih – 26 za, 0 proti) zapisnik 6. seje Občinskega 
sveta Mestne občine Koper z dne 14/6-2012 v predloženem besedilu. 
 
 



Ad 2 
 
PREDLOG ODLOKA O REBALANSU PRORAČUNA MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 

2012 – PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. Neposredno na seji so prejeli še dopolnitev 
predloga odloka. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- vsem odborom, 
- Komisiji za vprašanja italijanske narodnosti in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
Gradivo je bilo posredovano Samoupravni skupnosti italijanske narodnosti, ki je podala 
pozitivno mnenje. 
 
Gradivo je obravnaval tudi Nadzorni odbor. 

 
 
POROČEVALKA:   
 

- kot predstavnica predlagatelja 
VILMA MILUNOVIČ, predstojnica Urada za finance in  računovodstvo. 

 
V razpravi so sodelovali: Viktor Markežič, Olga Franca, Luka Juri, Franco Juri, člani 
Občinskega sveta ter Vilma Milunovič, predstojnica Urada za finance in računovodstvo 

 

Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 18 za, 3 proti) 

 

S K L E P 

 

1. Sprejme se predlog odloka o rebalansu proračunu Mestne občine Koper za 

leto 2012 v prvi obravnavi. 

 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo. 

 
 
Predlagatelj odloka je predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo. 
 
Razpravljala sta Viktor Markežič in Franco Juri, člana Občinskega sveta. 
 
 Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 19 za, 4 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
odloka o rebalansu proračuna Mestne občine Koper za leto 2012.  
 
 
Besedilo predloga odloka za drugo obravnavo je enako besedilu predloga odloka za prvo 
obravnavo. 
 



 
V drugi obravnavi so razpravljali Majda Šuligoj in Olga Franca, članici Občinskega sveta ter 
Vilma Milunovič, predstojnica Urada za finance in računovodstvo. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 19 za, 4 proti) Odlok o rebalansu proračuna 
Mestne občine Koper za leto 2012 v predloženem besedilu. 
 
 

Ad 3 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 
JAVNEGA ZAVODA POKRAJINSKI MUZEJ KOPER – PRVA OBRAVNAVA S 

PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti 
- Odboru za finance in gospodarstvo  
- Komisiji za vprašanja italijanske narodnosti in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
Gradivo je bilo posredovano tudi Samoupravni skupnosti italijanske narodnosti, ki je podala 
pozitivno mnenje. 
 
 
POROČEVALEC:   
 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj. 

 
V razpravi so sodelovali: Franco Juri, Sebastjan Kokl, Olga Franca in Viktor Markežič, člani 
Občinskega sveta in Timotej Pirjevec, predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 21 za, 6 proti) naslednji 
 

S  K  L  E  P 
 

1. Sprejme se Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Pokrajinski muzej Koper – prva obravnava. 
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (27 prisotnih – 21 za, 5 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Pokrajinski 
muzej Koper. 



 
V drugi obravnavi ni razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 20 za, 6 proti) Odlok o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Pokrajinski muzej Koper v 
predloženem besedilu. 
 

Ad 4 
 
PREDLOG PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH PRAVILNIKA O VIŠINI IN 

NAČINU DOLOČANJA PLAČ TER PLAČIL ZA OPRAVLJANJE FUNKCIJE OZIROMA 
SEJNIN FUNKCIONARJEV MESTNE OBČINE KOPER, ČLANOV DELOVNIH TELES 

OBČINSKEGA SVETA IN ŽUPANA IN DRUGIH ORGANOV MESTNE OBČINE KOPER 
TER O POVRAČILIH STROŠKOV 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji 

 
POROČEVALEC:   
 

- kot predstavnik predlagatelja 
IGOR HRVATIN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 24 za, 0 proti) Pravilnik o spremembah in 
dopolnitvah pravilnika o višini in načinu določanja plač ter plačil za opravljanje 
funkcije oziroma sejnin funkcionarjev Mestne občine Koper, članov delovnih teles 
Občinskega sveta in župana in drugih organov Mestne občine Koper ter o povračilih 
stroškov v predloženem besedilu. 
 

Ad 5 
 

PREDLOG PRAVILNIKA O SUBVENCIONIRANJU VARSTVA OTROK 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta  prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji 

 
POROČEVALEC:   
 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj. 

 
Razpravljal ni nihče. 
 



Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 24 za, 0 proti) Pravilnik o subvencioniranju 
varstva otrok v predloženem besedilu. 
 

Ad 6 
 
PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI NOVELACIJE 2 INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA 

PROJEKT “HIDRAVLIČNA IZBOLJŠAVA VODOVODNEGA SISTEMA NA OBALI” 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet in 
- Odboru za finance in gospodarstvo  

 
POROČEVALEC:   
 

- kot predstavnik predlagatelja 
RAF KLINAR, predstojnik Urada za gospodarske javne službe in promet 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 23 za, 0 proti) Sklep o potrditvi novelacije 
investicijskega programa za projekt “Hidravlična izboljšava vodovodnega sistema na 
Obali” v predloženem besedilu. 
 

Ad 7 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA PROJEKT 
“PROTOKOLARNO – PRIREDITVENA DVORANA SV. FRANČIŠČA ASIŠKEGA V 

KOPRU (SANACIJA SV. FRANČIŠKA) 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti in  
- Odboru za finance in gospodarstvo  

 
POROČEVALEC:   
 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj. 

 
Razpravljal je Viktor Markežič, član Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 24 za) Sklep o potrditvi investicijskega 
programa za projekt “Protokolarno – prireditvena dvorana Sv. Frančišča Asiškega v 
Kopru (sanacija Sv. Frančiška) v predloženem besedilu. 
 



Ad 8 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI NOVELACIJE INVESTICIJSKEGA PROGRAMA 
UREDITEV RIBIŠKEGA PRISTANIŠČA KOPER 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo  
 
POROČEVALEC:   
 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj. 

 
V razpravi so sodelovali Franco Juri in Olga Franca, člana Občinskega sveta ter Timotej 
Pirjevec, predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (20 prisotnih – 20 za) Sklep o potrditvi novelacije 
investicijskega programa Ureditev ribiškega pristanišča Koper v predloženem 
besedilu. 
 

Ad 9 
 

PREDLOG SKLEPA O DOPOLNITVI SKLEPA O LETNEM NAČRTU RAVNANJA S 
STVARNIM IN FINANČNIM PREMOŽENJEM MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2012 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. Neposredno na seji so prejeli še popravek 
predloga sklepa. 
 
POROČEVALKA:   
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, predstojnica Urada za nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (18 prisotnih – 15 za, 2 proti) Sklep o dopolnitvi Sklepa o 
letnem načrtu ravnanja s stvarnim in finančnim premoženjem Mestne občine Koper za 
leto 2012 v predloženem besedilu. 
 

Ad 10 
 

PREDLOG SKLEPA O OPROSTITVI PLAČILA NADOMESTILA ZA UPORABO 
STAVBNEGA ZEMLJIŠČA ZA UNIVERZO NA PRIMORSKEM ZA KOMPLEKS 

SERVITSKEGA SAMOSTANA, NA NASLOVU SANTORIJEVA ULICA ŠT. 9 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti in  
- Odboru za finance in gospodarstvo  



 
POROČEVALKA:   
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, predstojnica Urada za nepremičnine 

 
V razpravi so sodelovali: Viktor Markežič, Olga Franca in Franco Juri, člani Občinskega 
sveta ter Maja Šviligoj Cernaz, predstojnica Urada za nepremičnine. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (20 prisotnih – 20 za) Sklep o oprostitvi plačila 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za Univerzo na Primorskem za kompleks 
Servitskega samostana, na naslovu Santorijeva ulica št. 9 v predloženem besedilu. 
 

 
Ad 11 

 
PREDLOG SKLEPA O UKINITVI GRAJENEGA  JAVNEGA DOBRA  

LOKALNEGA POMENA 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
POROČEVALKA:   
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, predstojnica Urada za nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (18 prisotnih – 17 za, 0 proti) Sklep o ukinitvi grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 

 
Ad 12 

 
PREDLOG SKLEPA O VZPOSTAVITVI GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 

LOKALNEGA POMENA 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
POROČEVALKA:   
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, predstojnica Urada za nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (19 prisotnih – 17 za, 0 proti) Sklep o vzpostavitvi 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 

Ad 13 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli neposredno na seji, in sicer predlog za : 
 



- imenovanje člana sveta Gimnazije Koper in 
- imenovanje člana sveta Javnega zavoda Obalne lekarne Koper. 

 
Poročal ni nihče. 
 
V razpravi so sodelovali: Olga Franca in Franco Juri, člana Občinskega sveta ter Breda 
Bajec, vodja Službe za Občinski svet. 
 
 

I. Občinski svet JE SPREJEL (19 prisotnih – 16 za, 2 proti) naslednji sklep: 
 
Za člana Sveta Gimnazije Koper – predstavnika Mestne občine Koper se imenuje: 

 
- PETER BOLČIČ, iz Kopra, Ulica II. Prekomorske brigade 22/a 

 
 
 

II. Občinski svet JE SPREJEL (21 prisotnih – 18 za, 3 proti) naslednji sklep: 
 

1. 
 
Za člana Sveta Javnega zavoda Obalne lekarne Koper se do izteka mandata sedanjih 
članov sveta zavoda dodatno imenuje 
 

- PETER BOLČIČ iz Kopra, Ulica II. Prekomorske brigade 22/a 
 

2. 
 
Ta sklep začne veljati z dnem uveljavitve Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o 
preoblikovanju javnega zavoda za lekarniško dejavnost Obalne lekarne Koper, št. 014-
6/2011 z dne 14.6.20112. 
 

Ad 14 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 
 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
Na zadnji seji sem predlagala razširitev dnevnega reda, da bi obravnavali predlog civilne 
družbe v zvezi z knjižnico, torej, Srečka Vilharja v Kopru. Kar veste, je bilo zavrnjeno in 
potem sem postavila vprašanje in del vprašanja se je glasil, ali je MOK pisno odgovorila 
gospodu Primožu Turku, gospodu Pavlič Marku in gospodu Demirju. Odgovor ne vsebuje 
tega dela. Torej, ne vem, zakaj se to načrtno tako nesramno dela? Zakaj se ne odgovori na 
vsa vprašanja? 
 
Na zadnji seji mi je podžupan, če se ne motim, rekel, da ni potrebno te točke na dnevnem 
redu, ker bo naslednji dan sestanek med direktorjem knjižnice in županom. Pa najverjetneje 
je bilo to iz trte zvito, kajti v odgovoru jasno piše, da Mestna občina Koper podpira vse, kar 
knjižnica dela, ne. Tako, da tudi tukaj je vprašljivost etičnost takšnih odgovorov, 
pomanjkljivih, pa tudi najverjetneje zavajanja.  



PISNO: 
 
»1. SPORAZUM O VZPOSTAVITVI PONOVNEGA KORIŠČENJA VODNIH VIROV 
GABRIJELI IN BUŽINI  
 
Rižanski vodovod d.o.o. Koper in Istarski vodovod d.o.o. Buzet naj bi pred kratkim podpisala 
SPORAZUM o vzpostavitvi ponovnega koriščenja vodnih virov Gabrijeli in Bužini. Rižanski 
vodovod Koper je leta 2002 prenehal s koriščenjem predmetnega vodnega vira zaradi 
dotrajanosti objektov in naprav, ki niso več zagotavljali priprave zdravstveno ustrezne, 
neoporečne pitne vode in da bosta stranki za zagotovitev dodatnih količin pitne vode vložili 
630.000 EUR, vsaka stranka naj bi zagotovila eno polovico. Navedeni vodni vir (zemljišča) 
se nahaja na spornem območju, ki je predmet Arbitražnega sporazuma. 
 
Prosim za odgovore na naslednja vprašanja: 
 

1. Kolikšno količino pitne vode bo Sloveniji zagotavljal letno ta vodni vir na podlagi 
sporazuma? 

2. Kdo je lastnik nepremičnin v katero se vlaga navedeni znesek in ali je nepremično 
premoženje evidentirano v zemljiški knjigi RVK? 

3. Kako so porazdeljena sredstva, ki se vlagajo: kaj bo izvršil RVK in kaj Istarski 
vodovod? 

4. Kakšna je cena vode iz tega vodnega vira? 
5. Ali je investicija ovrednotena v proračunih obalnih občin? 
6. Kakšni so danes rezultati kemične analize vode, kje so bili objavljeni? 
7. Kdo bo vodil investicijo in kdo je investitor ter ali je bilo izdano gradbeno dovoljenje? 
8. Kako bo ta investicija vplivala na potek projekta Vodooskrba obale in Krasa s pitno 

vodo? 
9. Koliko amortizacije zbere Rižanski vodovod Koper na letni ravni in kam se 

amortizacijska sredstva usmerijo? 
10. Ali je Ministrstvo za kmetijstvo in okolje in Ministrstvo za zunanje zadeve odgovorilo 

RVK glede možnega sofinanciranja investicije? 
 
 

2. POBUDE IN PREDLOGI OBČANOV ZA NOVA KROŽIŠČA V MOK  
 
Prosim za odgovore na naslednja vprašanja: 
 

1. Katera krožišča bo MOK do konca leta 2012 uredila oz. izgradila? 
2. Ali je MOK prejela s strani krajevnih skupnosti in neposredno od občanov pred letom 

2012 in v letu 2012 predloge za ureditev novih krožišč – naprošam za seznam 
predlogov z navedbo lokacij ter datumom kdaj je MOK predloge prejela? 

3. Ali je MOK na predloge pisno odgovorila predlagateljem, kdaj in vsebina odgovora?  
 
 
3. PRITOŽBE NA ODLOČBE PRISPEVKA ZA STAVBNO ZEMLJIŠČE IN PROŠNJE ZA 
ODPIS  
 
Zanima me ali je Mestna občina Koper prejela v zadnjih petih letih prošnje za odpis 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča in/ali pritožbe zoper odločbe o odmeri 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča s strani pravnih in fizičnih oseb, koliko je bilo 
teh prošenj po letih in kdo so bili prosilci? 
 
Kakšne so bile odločitve pristojnih na MOK?  
 
 



4. KNJIGOVODSKO STANJE KOPRSKIH PALM  
 
Prosim za odgovore na naslednja vprašanja:  
 

1. Ali Mestna občina Koper v svojih evidencah izkazuje premoženje – dolgoročne 
nasade palm washingtonia robusta nabavljene pred leti? 

2. Koliko znaša njihova skupna nabavna vrednost, odpisana in neodpisana vrednost na 
dan 31.12.2011? 

3. Če niso evidentirane v premoženju MOK pa prosim pojasnite, kako so bile 
nabavljene:  

- ali skupaj z materialom za pločnike in koliko je bila njihova vrednost? 
- ali je dobavitelj izdal garancijo ob nakupu palm in koliko let znaša garancijsko 

obdobje ter za katere rizike jamči? Običajno je garancija za izdelavo pločnikov 
5 let, za nasade pa 2 leti. Kako je v tem primeru? 

4. Koliko so znašali redni stroški vzdrževanja vse od nakupa dalje in kako se vodijo v 
knjigovodskih evidencah? Kdo je dobil plačano vzdrževanje palm?  

 
5. SANACIJA PLAZU V KRNICI PRI ČRNEM KALU, PRESELITEV DRUŽINE 
MEŠTROVIĆ  
 
Na moje vprašanje z dne 5.4.2012 sem s strani MOK prejela odgovor 26.4.2012.  
 
Prosim za odgovore na dodatna vprašanja v tozadevni problematiki:  
 

1. Kaj je MOK od 26.4.2012 do 19.7.2012 naredila za ureditev dokončnega doma 
družine Meštrović? 

2. Zakaj MOK ni v rebalansu proračuna za leto 2012, ki se sprejema 19.7.2012 
namenila potrebna finančna sredstva za pričetek izvajanja sanacije škod po naravnih 
nesrečah (plazovi, poplave)?  

3. Kolikšna sredstva je v državnem proračunu namenila država za sanacijo plazu v 
Krnici? 

4. Kolikšna sredstva je dolžna zagotoviti MOK kot lastni delež pri sanaciji škode (% od 
prihodkov, višina v EUR)? 

5. Koliko znašajo proračunske rezerve MOK, ki bi se lahko uporabile za sanacijo tako 
škode po poplavah v letu 2010 in sanacije plazov v MOK?  

 
Za odgovore se vam lepo zahvaljujem.  
 
Lep pozdrav.« 
 
 
FRANCO JURI, član Občinskega sveta: 
 
Jaz sem na zadnji seji dobil odgovor na vprašanje, ki sem ga postavil pred dvema sejama in 
to je bilo vprašanje v zvezi z usodo palm vrste Washingtonia robusta. Medtem se je zgodilo 
to, kar vsi poznamo. Precejšen del teh palm ni več, smo pokopali oziroma jih ni več videti, 
ne.  
 
Mene zanima, koliko palm je bilo odstranjenih in kakšen je strošek tega posega in seveda 
izgube, glede na to, da nimamo še jasnih ocen in nismo dobili pravih podatkov o ceni vsake 
palme.  
 
Poleg palm vemo, da je Komunala skrbela za poseben namakalni sistem ob vsaki palmi, da 
so bile tam lučke in tako dalje, skratka varovane so bile palme bolj kot sami občani Mestne 
občine Kopra. Kljub temu se je klima maščevala, je dokazala, da so bili vsi ugovori takemu 



posegu upravičeni. Žal takrat ni bilo posluha do stroke in danes verjetno plačujemo, upam, 
da ne bomo imeli še en rebalans proračuna, zaradi usode teh palm.  
 
Torej, vprašanje je konkretno, koliko palm je bilo do zdaj odstranjenih, koliko jih bo še, glede 
na to, da je še vidnih nekaj mrtvih, odmrtih rastlin in kaj to pomeni seveda za občinsko 
blagajno.  
 
 
MILOJKA LAHAJNAR ŠPACAPAN, članica Občinskega sveta: 
 
Osebno imam eno vprašanje in sicer me zanima, kdaj se bo uredil prostor okrog nekdanjih 
Slavnikovih garaž. Tisti prostor je izredno neurejen, nahajajo se pa dejansko v neposredni 
bližini otroškega vrtca in zaradi neurejenosti je prav gotovo to ekološko sporno, tudi za same 
otroke, ker sem prepričana, da se tam nahajajo tudi mogoče kakšne neprijetne živali kot so 
podgane.  
 
Zato sprašujem, v čigavi lasti je še tisti prostor in kdaj se bo tisti prostor tudi primerno uredil 
glede na to, da kvari, izredno kvari estetski videz in seveda tudi okolje v neposredni bližini 
ostalih blokov in našega mesta kot takega.  
 
 
VIKTOR MARKEŽIČ, član Občinskega sveta: 
 
PISNO: 
 
»Vprašanja seja OS MO Koper 19.7.2012  
 

1. Zakaj pri prodaji objekta na Carpaccio-vem trgu 7 občina ni pozvala vseh 
interesentov za nakup in tako maksimizirala prodajno ceno, kot to nalaga Zakon o 
stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti v 23. členu?  
 

2. Prosim za podatek za leta od 2002 do vključno leta 2012 koliko so bili po 
posameznem letu investicijski odhodki za posebej Študije o izvedljivosti projektov, 
posebej za projektno dokumentacijo in posebej za nadzor in inženiring ter skupno. 
(Postavka v proračunu 4208) 

 
3. S kakšnim namenom je občina uveljavila predkupno pravico za Kompasov objekt na 

Lazaretu in zakaj je od nakupa odstopila. Je v obeh primerih bila odločitev župana ali 
je to storil po nasvetu služb občinske uprave in če ja, katere?  

 
4. Glede na to, da je občina spor z Komas MTS izgubila in je pravnomočen, ali je 

vodstvo oškodovanje obravnavalo in kaj je ugotovilo? Ali bodo disciplinsko in 
odškodninsko povzročitelj ali povzročitelji odgovarjali? Ali je zadevo obravnaval 
Nadzorni organ občine in kaj je ugotovil? 

 
5. V nekaj odgovorih na svetniška vprašanja glede Carpaccio puba ste mi večkrat 

odgovorili, da je občina v sporu z najemnikom. Zanima me s katerim najemnikom je 
ali je občina bila v sporu (njegov točen naziv)? 
Kdo koga toži ali je tožil, občina najemnika ali obratno? 
Kaj je bil ali še je predmet spora? 
Za kakšno vrednost spora gre oziroma kakšen je zahtevek tožnika (glavnica + 
obresti)? 
Katera je številka oziroma označba spora in pred katerim sodiščem se spor vodi? 
Če do rešitve spora še ni prišlo v kakšni fazi je bil spor na dan 13.07.2012. 



Če je spor že zaključen prosim, da mi navedete natančen izid spora tudi z vidika 
finančnih posledic. 

 
6. Kdaj je občina Upravno enoto zaprosila za uporabno dovoljenje Carpaccio pub-a? 

 
7. Ali so bili poplačani vsi podizvajalci pri gradnji sprehajališča med Semedelo in 

            Koprom (promenada).« 
 

 
 
Seja Občinskega sveta je bila zaključena ob 18.20 uri. 
 
 
 
 
VODJA SLUŽBE ZA       PREDSEDUJOČI 
  OBČINSKI SVET                  PODŽUPAN 
     Breda Bajec       Alberto Scheriani 
  

 


